
 آرمان ملی: حضور رونالدو و مانه در 
ترکیب کاروان تیم النصر عربستان برای دیدار 
با پرسپولیس حاشیه هایی را به دنبال داشت. 
تیم های پرسپولیس ایران و النصر عربستان 
از ساعت  30 :21در هفته اول مسابقات لیگ 
قهرمانان آسیا2023 -24 ، در ورزشگاه آزادی 

به مصاف هم می روند. 
 حاشیه های ورود 

روز گذشته تیم فوتبال النصر عربستان 
رویارویی  برای  با حضور ستارگان خود 
با پرسپولیس در هفته اول لیگ قهرمانان 
آسیا، از طریق فرودگاه امام خمینی )ره( وارد 
تهران شد. در جریان حضور اعضای این تیم 
در فرودگاه، رضا درویش مدیرعامل باشگاه 
پرسپولیس به عنوان هدیه و یادبودی ویژه از 
سفر به کشورمان و بازی با پرسپولیس و به 
رسم مهمان نوازی و نشان دادن فرهنگ اصیل 
ایرانی، دو تخته فرش دستباف حاصل دست 
هنرمندان ایرانی را به رونالدو و مانه تقدیم 
کرد. اتوبوس تیم فوتبال النصر پس از خروج 
از فرودگاه در میان استقبال زیاد هواداران 
فوتبال که عمدتاً طرفدار پرسپولیس و رونالدو 
بودند، خارج شد. رونالدو ستاره پرتغالی تیم 
النصر در پاسخ به ابراز احساسات طرافدران 

ایرانی خود برای آنها دست تکان داد. »سادیو مانه« و »مارسلو 
بروزوویچ« بازیکنان اهل مالی و کرواسی تیم النصر در حرکتی 
جالب از ابراز احساسات هواداران ایرانی از طریق گوشی همراه 
فیلمبرداری کردند. سفیر کشور عربستان در ایران برای استقبال 
از اعضای تیم النصر در فرودگاه امام خمینی)ره( حضور پیدا کرد. 
در حالی که کاروان النصر با دو اتوبوس فرودگاه را به سمت هتل 
اسپیناس ترک کرد، تعدادی از هواداران رونالدو مقابل خیابان 
ورودی هتل اسپیناس پالاس جمع شدند. پلیس به منظور تأمین 
امنیت، هواداران را تا فاصله زیادی از هتل دور کرد، اما ترافیک در 

خیابان های منتهی به هتل افزایش یافت. 
 صحبت های گل محمدی 

یحیی گل محمدی در نشست خبری پیش از نخستین دیدار 
پرسپولیس مقابل النصر عربستان اظهار داشت: ابتدا به تیم النصر 
با تمام ستارگانش خوش آمد می گویم که به ایران آمده اند. در 
هر صورت خوشحالیم از اینکه می توانیم میزبان این بازی بزرگ 
باشیم و ناراحتیم از این بابت که این بازی بزرگ بدون تماشاگر 
است، به خاطر اتفاقاتی که از قبل افتاده و تیم ما محروم است که 
باعث تأسف است. خیلی دوست داشتیم که این بازی با حضور 
هواداران برگزار شود و جای شان فردا خالی است. می توانستیم 
در حضور ده ها هزار هوادار بازی بهتری ارائه کنیم، هواداران 
انگیزه بیشتری به ما می دادند اما این اتفاق نیفتاد. وی ادامه 

داد: بازی فردا اولین بازی گروهی ما در لیگ قهرمانان است. ما 
در یک گروه سخت هستیم و باید بتوانیم عملکرد خوبی داشته 
باشیم. تیم النصر را همه می شناسند، یک تیم باکیفیت و با توجه 
به بازیکنان بزرگی که دارد و همین طور از امکانات و شرایط خوبی 
که بهره می برد یکی از مدعیان اصلی قهرمانی در آسیاست. از 
طرف دیگر پرسپولیس هم نشان داده که مرد روزهای سخت 
است و در روزهای سخت توانسته نتایج خوبی بگیرد. حضور 
پرسپولیس در دو فینال آسیا در سال های اخیر نشان دهنده 
همین موضوع است و با توجه به شرایط و امکاناتی که محدود است 
توانستیم نمایندگانی در آسیا داشته باشیم. سرمربی تیم فوتبال 
پرسپولیس خاطر نشان کرد: امیدوارم بازی فردا بازی خوبی برای 
ما باشد. می دانیم که تیم حریف بازیکنان خوب و باکیفیتی دارد و 
می توانند از لحظه ها و فضاها استفاده کنند. امیدوارم از لحاظ فنی 
عملکرد خوبی داشته باشیم. باید بتوانیم تیم حریف را تحت فشار 
قرار دهیم و نباید به آنها فرصت بدهیم که از موقعیت های شان 
استفاده کنند. تیم ما آماده است و تمرینات خوبی داشتیم و همه 
بازیکنان با انگیزه بالا تمرین کردند و فکر می کنم فردا شاهد یک 
بازی خوب از سوی هر دو تیم باشیم. امیدوارم بتوانیم سه امتیاز 
خانگی را به دست بیاوریم. به بازیکنانم هم گفتم اگر می خواهیم 
از گروه مان صعود کنیم باید عملکرد خوبی در بازی های خانگی 
داشته باشیم و هدف مان بدون شک برای بازی اول گرفتن سه 

امتیاز است و باید با تمرکز بالا و انرژی خوبی 
بتوانیم بازی خوبی انجام دهیم. گل محمدی 
در پاسخ به این پرسش که برنامه  ویژه ای برای 
مهار رونالدو خواهند داشت، گفت: رونالدو یک 
بازیکن افسانه ای در فوتبال است و خوشحالیم 
از اینکه به ایران سفر کرده و آمده اینجا و باعث 
خوشحالی و انگیزه خیلی از جوانان ایرانی است. 
مهار چنین بازیکنی واقعاً سخت است، ولی فقط 
هم رونالدو نیست و بازیکنان شاخص دیگری 
در النصر حضور دارند و باید بتوانیم آنها را هم 
مهار کنیم. من به بازیکنانم گفتم که تیم مان 
باید به صورت تیمی خوب دفاع کند و فضا به 
حریف ندهد. باید دفاع فشرده داشته باشیم و در 
صحنه های یک مقابل یک عملکرد خوبی داشته 
باشیم. مطمئنم بچه ها انگیزه زیادی دارند و 
اینگونه بازیکنان اگر فضای کمتری داشته 
باشند شرایط خوبی پیدا می کنیم، باید فضا را 
از حریف بگیریم. ما تمرینات خوبی داشته ایم و 
امیدوارم فردا عملکرد خوبی داشته باشیم. وی 
درباره حضور النصر و هیجانی شدن بازیکنان 
اظهار داشت: فکر نمی کنم انگیزه بازیکنان ما 
کم شود، بالاخره ستاره ها و نابغه های فوتبال به 
اینجا آمده اند و باید تشکری از آنهایی کنیم که 
باعث شدند این بازیکنان به آسیا بیایند و الان 
هم به ایران آمدند. این موضوع باعث ایجاد شور و شوق در جوانان 
ایرانی و آسیایی می شود. این شوق و اشتیاق به جوانان وارد شده 
که کار ارزشمندی است. بعضی از بازیکنان ما هم در هر صورت 
با همین چهره ها روبه رو شدند و می دانند که باید خیلی تمرکز 
داشته باشند. فکر نمی کنم این مسأله بازیکنان ما را تحت تأثیر 
خودش قرار دهد، اتفاقا باعث ایجاد انگیزه بازیکنان ما می شود. 
وی در پایان راجع به کیفیت چمن ورزشگاه آزادی خاطرنشان 
کرد: من هنوز چمن را ندیدم، ولی فکر می کنم در دو سه هفته 
اخیر کارهای خوبی انجام شده است. دیروز هم با مسئولان این 
امر ارتباط داشتم، گفته اند که وضعیت خوب است، هنوز چمن را 

ندیدم ان شاءا... که مشکل خاصی نداشته باشد. 
 عالیشاه چه گفت؟

امید عالیشاه در نشست خبری پیش از دیدار پرسپولیس با 
النصر عربستان اظهار داشت: خوشحالم بعد از یک سال دوباره 
در لیگ قهرمانان آسیا بازی می کنیم. البته هواداران را در اختیار 
نداریم، اما حضور آنها را در کنار خودمان حس می کنیم. عالیشاه 
درخصوص ستارگان النصر و غیبت هواداران گفت: بزرگان زیادی 
به این مجموعه وارد شده اند اما جوانان ایرانی نیز با آمادگی و 
انگیزه زیاد اتفاقات خوبی را رقم خواهند زد. دوست داشتیم مثل 
۹ سال قبل هواداران امروز هم در ورزشگاه بودند و امیدوارم روز 

خوبی داشته باشیم. 
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دیدگـاه

گفت وگو

پرسپولیس در اولین دیدار به مصاف النصر می رود 

 استقبال گرم از رونالــــــدو 

اینکه  بیان  با  پیشین کشتی  قهرمان   
کادرفنی تیم ملی باید شکست حسن یزدانی 
مقابل تیلور را آنالیز کند، گفت: امیدوارم حال 
یزدانی با مرور خاطرات بد نشود. علیرضا 
حیدری در خصوص شکست حسن یزدانی 
مقابل تیلور آمریکایی به تسنیم گفت: اختلافی 
که به وجود آمد سر موضوعی است که در 
کشتی اتفاق افتاد و اگر این اشکال نبود کشتی 
سر به سر بود و امیدوارم حسن یزدانی این 
موضوع را حل کند. یزدانی به دلیل استمرارش 

و تعداد مدال هایی که کسب کرده کشتی گیر 
قابل احترامی است و در آینده هم به دلیل 
اینکه سن خوبی دارد می تواند افتخاراتش 
را تکمیل تر کند. بعضی وقت ها کشتی هایی 
هستند که در ذهن همه می مانند. امیدوارم 
آخرین کشتی یزدانی برابر تیلور با یک برد 
جذاب برای کشتی گیر ایران همراه شود تا 
بعدها که وقتی خاطرات را مرور می کند با 
این شکست حالش بد نشود. وی ادامه داد: 
چند موضوع است که مربیان باید به آنها توجه 

کنند. باید ببینند حسن یزدانی به چه دلیل به 
تیلور امتیاز داده، آیا به لحاظ آمادگی جسمانی 
بوده یا ضعف تاکتیکی. این مسائل را باید آنالیز 
کنیم که به نظر من قابل رفع است. قهرمان 
پیشین کشتی کشورمان در خصوص قهرمانی 
امیرحسین زارع عنوان کرد: امیرحسین 
خیلی کشتی گیر خوب و حواس جمعی است 
و با توجه به اینکه سن دو حریف نامدارش بالا 
رفته در آینده خیلی موقعیت خوبی دارد تا 
مدال هایش را تکمیل کند. خیلی از تیم ها 

حاضر هستند که کشتی گیران شان ببازند ولی 
در سنگین وزن شان اول شود. خوشبختانه 
زارع شرایط خوبی دارد و فکر می کنم در 
سال های بعد وضعیت بهتری خواهد داشت. 
زارع نسبت به سال گذشته خیلی حواس جمع 
کار کرد و زمانی هم که در فینال چک خورد 
هیچ عکس العملی نشان نداد. احساس می کنم 
در آینده زارع اتفاقات بهتری را رقم می زند و 
حریفانش به دلیل سن بالا کنار می روند و فضا 

برای امیرحسین باز می شود. 

  حسین عبدی سرمربی تیم ملی نوجوانان 
گفت: برای موفقیت در جام جهانی همواره 
تلاش کرده ایم وارد حاشیه نشویم و در سکوت 

کار خود را پیش ببریم. 
 ارزیابی وضعیت تیم ملی 

حسین عبدی در گفت وگو با ایسنا، در 
ارزیابی از وضعیت تیم ملی نوجوانان برای 
شرکت در رقابت های جام جهانی اظهار کرد: 
2 مرحله دیگر اردو تا زمان اعزام به رقابت های 
جام جهانی باقی مانده، بازیکنانی که در اردو 
هستند چکیده ای از حدود 1۸ هزار فوتبالیستی 
هستند که طی یک سال و نیم گذشته غربالگری 
شدند که امیدوارم در جام جهانی به نتایج خوبی 

دست پیدا کنند. 
 همگروهی 

وی گفت: با تیم های برزیل و انگلستان که از 
پرافتخارترین تیم ها در این رده سنی هستند 

همگروه شدیم. مطمئنا بازی های خوبی برابر 
این تیم ها به نمایش خواهیم گذاشت. 10 آبان 
عازم رقابت های جام جهانی خواهیم شد و در 
صورت حمایت و داشتن بازی های تدارکاتی 
دوستانه می توانیم عملکرد خوبی برابر این 

تیم ها داشته باشیم. 
 پیش بینی 

عبدی در پاسخ به این پرسش که عملکرد 
تیم را در رقابت های جام جهانی برابر این تیم ها 
چگونه پیش بینی می کند؟ خاطرنشان کرد: 
توانایی این بازیکنان بالاتر از آن چیزی است 
که انتظار می رود. در آسیا تنها با یک باخت 
سوم شدیم. در این بازی ها نیز امیدوارم به نتایج 

خوبی دست پیدا کنیم. 
 ارزیابی حریفان 

وی در ارزیابی از حریفان جام جهانی نیز اظهار 
کرد: تمام تیم ها حریف سختی برای ما محسوب 

می شوند و همه چیز بستگی به روز مسابقات 
دارد که نوجوانان چه بازی از خود به نمایش 
بگذارند. سرمربی تیم ملی نوجوانان ادامه داد: ما 
برای موفقیت در جام جهانی تنها نیاز به حمایت 
داریم و تا زمان اعزام باید بازی های دوستانه 
مناسب داشته باشیم تا ضمن رفع نقاط ضعف 
به نقاط قوت خود نیر اضافه کنیم. الان چون 
تمام نگاه ها معطوف تیم نوجوانان است سعی 
داریم در جام جهانی نماینده شایسته ای برای 

ایران باشیم. 
 دیدار تدارکاتی 

وی افزود: بازی تدارکاتی نداشتیم و در صدد 
هستیم تا زمان اعزام برای این بچه ها بازی 
تدارکاتی برگزار کنیم. اکثر تیم ها بازی های 
تدارکاتی زیادی داشتند اما ما هنوز نتوانستیم 
به جز 2 بازی تدارکاتی در ترکیه بازی تدارکاتی 
دیگری برای این رده سنی برگزار کنیم. سایر 

تیم ها مقطعی کار نمی کنند و با برنامه پیش 
می روند و تنها صرف اینکه مسابقه دارند وارد اردو 
نمی شوند در حالی که برای ما فقط زمانی که 
بازی داریم اردو برگزار می شود. در سایر کشورها 
این طور نیست و یک پروسه از نوجوانان به 
جوانان و سپس امید و رده سنی بزرگسالان طی 
می کنند و اردوی آنها تحت هر شرایطی برپاست 
و ادامه دارد. در حقیقت اردوهای آنها مقطعی و 

تنها به خاطر مسابقات برگزار نمی شود. 
 حذف؟

عبدی در پایان گفت: متاسفانه در کشور ما 
وقتی تیمی از یک تورنمنت حذف می شود دیگر 
برنامه ای ندارد تا زمانی که دوباره مسابقه ای 
برای آن تیم پیش بینی شود و این بزرگ ترین 
نقطه ضعف ماست که هنوز نتوانسته ایم شرایط 
خود را مانند سایر کشورها تطابق دهیم. برای 
موفقیت در جام جهانی تلاش بر این است که 
وارد حاشیه نشویم و در سکوت کار خود را 

پیش ببریم. 

حیدری: امیدوارم آخرین نبرد یزدانی - تیلور را ما ببریم

عبدی: برای موفقیت در جام جهانی سعی می کنیم وارد حاشیه نشویم

  کوتاه 
  فارس: ابراهیم بایش هافبک مهاجم جوان عراقی یکی از 
بازیکنانی بود که گل گهر در پنجره تابستانی برای تقویت تیم 
خود مد نظر داشت اما در حالی که با این باشگاه سیرجانی 
قرارداد هم امضا کرده بود، ناگهان زیر قول و قرار خود زد. با 
اینحال به نظر می رسد قرار بود  این بازیکن در چارچوب هفته 
اول لیگ قهرمانان آسیا مقابل سپاهان به میدان برود. به همین 
دلیل ابهاماتی درخصوص قانونی بودن حضور این بازیکن در 
ترکیب نماینده عراق ایجاد شده است. حیدر افسری مدیر 
تیم گل گهر در این خصوص به فارس گفت: من خودم در 
عراق با او جلسه گذاشتم و قراردادی را امضا کردیم. قرار بود  
این بازیکن به ایران بیاید اما تیم نیروی هوایی عراق توانست 
به لیگ قهرمانان آسیا صعود کند و به همین خاطر »بایش« 
برای حضور در ایران بهانه جویی کرد و حاضر به سفر به ایران 
نشد. وی افزود: او با ما آفر رسمی امضا کرده و پیگیر شکایت 
از این بازیکن در مراجع رسمی مانند AFC و فیفا هستیم. در 
صورتیکه این بازیکن برای تیم نیروی هوایی به میدان برود، 
ممکن است تبعات شکایت دامن گیر آن ها شود. بنابراین باید 

در این زمینه رضایت باشگاه گل گهر را جلب کنند.
ایسنا: سرمربی تیم فوتبال نفت آبادان می گوید در تعطیلی 
لیگ روی بحث روحی روانی تیمش کار کرده اند تا بازیکنان در 
شرایط بهتری قرار بگیرند. عبدا...ویسی درباره آخرین وضعیت 
این تیم در اردوی تهران، اظهارکرد: باتوجه به تعطیلی لیگ، 
اردوی نسبتا خوبی در تهران برگزار کردیم و هرچند گلرهای 
اصلی مان را در این اردو نداشتیم اما موفق شدیم بازی های 
تدارکاتی خوبی انجام دهیم. وی ادامه داد: متاسفانه بازی ما با 
گل گهر به تعویق افتاد و در ادامه رقابت ها یعنی چهارم مهرماه 
باید با ملوان دیدار کنیم. امیدوارم بتوانیم یک بازی خوب 
مقابل تماشاگران مان انجام دهیم و سه امتیاز خوب در این 
بازی خانگی کسب کنیم و شرایط مان نیز در جدول بهتر شود. 
سرمربی تیم فوتبال نفت آبادان گفت: شرایط کلی تیم خوب 
است و در این مدت توانسته ایم از نظر روانی روی بازیکنان مان 

کار کنیم تا در شرایط بهتری قرار بگیرند.  

بیــن المــلل 
  پائولو دیبالا پس از پیروزی هفت بر صفر مقابل امپولی 
در دیدار رفت مرحله چهارم سری آ، درباره روملو لوکاکو و 
سردار آزمون صحبت کرد. به گزارش مدیاست، در هفته 
چهارم سری آ، دو تیم رم و امپولی به مصاف هم رفتند که 
این بازی با پیروزی پر گل هفت بر صفر رم همراه بود. پائولو 
دیبالا در دقیقه دو از روی نقطه پنالتی، رناتو سانچس در 
دقیقه هشت، آلبرتو گراسی )گل به خودی( در دقیقه 3۵، 
پائولو دیبالا در دقیقه ۵۵، برایان کریستانته در دقیقه ۸0، 
روملو لوکاکو در دقیقه ۸2 و جان لوکا مانچینی در دقیقه ۸۶ 
برای رم گلزنی کردند تا این تیم در یک بازی پر گل پیروز 
میدان باشد. پائولو دیبالا در صحبت هایی درباره مهاجمان 
جدید رم گفت: از آمدن لوکاکو، آزمون و همه بازیکنان جدید 
خوشحالم. او در پاسخ به این سوال که اگر پنالتی به سود 
رم گرفته شود، کدام بازیکن پشت توپ قرار خواهد گرفت، 
افزود: در رم خودخواهی وجود ندارد. کسی که می خواهد 
پنالتی بزند این کار را خواهد کرد. برخی از پنالتی ها  را من 
می زنم و برخی دیگر را دوستانم خواهند زد. سردار آزمون، 
ملی پوش فوتبال ایران، در این بازی، در دقیقه ۸4 به جای 
لوکاکو وارد زمین شد تا به این ترتیب اولین بازی رسمی اش 
را با پیراهن رم انجام دهد. رم با این پیروزی به اولین پیروزی 
فصلش در سری آ دست یافت تا با چهار امتیاز در رده دهم 

رده بندی قرار گیرد.

   اولین حضور 
  سردار آزمون در دقایق پایانی بازی مقابل امپولی 
برای اولین بار با پیراهن رم به میدان رفت. آزمون در 
دقیقه 84 این بازی پس از گلزنی روملو لوکاکو با این 
مهاجم بلژیکی وارد ترکیب شد و اولین بازی در تیم 

جدیدش را تجربه کرد. 

 رکورد  
 کارلو آنچلوتی، سرمربی رئال مادرید، با پیروزی 
بر رئال سوسیداد به صد وهفتاد و سومین  برا
پیروزی اش با این تیم رسید. هرچند بعید به نظر 
می رسد که بتواند به رتبه اول که میگل مونیز با 357 

پیروزی است نزدیک شود. 

             دیدار  
اعضای تیم ملی والیبال لهستان قهرمان اروپا با 
رئیس  شورای وزیران این کشور دیدار کردند. اعضای 
تیم ملی والیبال لهستآنکه همگی حضور داشتند 
جشن کوچکی را در کنار نخست وزیر کشور خود 

برگزار کردند.

ت
شــ

س نو
عک

پاسخ رئیس کمیسیون داوران  
اتحادیه جهانی کشتی به ابهامات 

داوری یزدانی 
تسنیم: بعد از مبارزه حسن یزدانی با دیوید 
تیلور، رئیس کمیسیون داوران اتحادیه جهانی 
کشتی گفت وگویی با مدرس ایرانی این اتحادیه 
داشت و در مورد صحنه بحث برانگیز این 
مسابقه با او صحبت کرد. بعد از مسابقه فینال 
۸۶ کیلوگرم، آنتونیو رئیس کمیسیون داوران 
اتحادیه جهانی کشتی، محمد مصلایی پور داور 
S1 و مدرس اتحادیه جهانی را صدا کرده و در 
مورد صحنه مشکوک این مبارزه و درست بودن 
رأی هیات ژوری صحبت کرد. در واقع رئیس 
هیات اتحادیه جهانی نیز بر نظر هیات ژوری 
صحه گذاشت. جالب اینجاست که حتی هیات 
ژوری می توانست دو امتیازی که به حسن 
یزدانی داد را ندهد و فقط چهار امتیاز به تیلور 
بدهد چون در قانون تعریف شده اگر کسی که 
حمله انجام می دهد، تغییر جهتی در حمله اش 
ایجاد نشود، امتیاز درشت برای اوست. دست 
تیلور تا آخرین لحظه باز نشده و دو شانه حسن 
یزدانی هم کاملًا به تشک چسبیده و امتیاز 

درشت برای دیوید تیلور بوده است.

خارج ازمستطیل سبز

ژاوی: به دنبال ثابت کردن خود  
در اروپا هستیم

ژاوی هرناندس که تیم تحت هدایتش در 
دور اول از مرحله گروهی فصل جدید لیگ 
قهرمانان اروپا پذیرای آنتورپ بلژیک خواهد 
بود، با حضور در کنفرانس خبری پیش از 
این دیدار گفت: هدف اول ما این است که به 
عنوان صدرنشین گروه این مرحله را به پایان 
برسانیم و پس از آن سعی خواهیم کرد بهترین 
عملکردمان را در مراحل حذفی به نمایش 
بگذاریم. مارک فن بومل )هافبک پیشین 
بارسلونا و سرمربی فعلی آنتورپ( دوست من 
است و باید بگویم او در آنتورپ فوق العاده کار 
کرده است. بی صبرانه منتظر تقابل با تیم او 
هستم. وی در ادامه تصریح کرد: البته که به 
دنبال ثابت کردن خود در اروپا هستیم. ما 
همیشه سعی می کنیم تا پیشرفت کنیم و 
بازیکنان ما به خاطر رقابت در لیگ قهرمانان 
اروپا هیجان زده هستند. ما بازیکنان زیادی 
در ترکیب مان داریم که در سطح بالایی بازی 

می کنند. 

خبـــــر

 شانس برتری پرسپولیس مقابل النصر   

خیلی  آسیا  در  موفقیت  برای  عربستانی  تیم های   
هزینه کرده اند و بازیکنان تاپ دنیا را به کشور خودشان 
آوردند. رونالدو و چند ستاره بزرگ دیگر در النصر نقش 
تأثیرگذاری دارند، اما این موضوع ملاک نمی شود که آن ها 
مقابل پرسپولیس از پیش برنده باشند. روحیه و انگیزه 
بازیکنان پرسپولیس به خاطر اینکه رونالدو مقابل شان بازی 
خواهد کرد، چند برابر می شود. با اینکه پرسپولیس در خط 
حمله کمی ضعف دارد، اما تیم دست و پا بسته ای نیست. 
گل محمدی با کمی جسارت می تواند با دو فوروارد مقابل 
النصر بازی کند و در تهران پیروز شود.   پرسپولیس باید 
نشان بدهد که در فوتبال بازی کردن کمتر از آن ها نیست 
و می تواند بازی را ببرد. اگر پرسپولیس ترکیب خوبی داشته 
باشد و النصر را در زمین خودش پرس کند، شانس برتری اش 
بالاتر خواهد بود. نباید اجازه فکر کردن به بازیکنان حرفه ای 
آن ها را بدهند و نگذارند بازی سازی از عقب زمین شان شکل 
بگیرد. اگر این کار های تاکتیکی اجرا شود مانع تیم النصر 
خواهند شد و مطمئناً پرسپولیس نتیجه دلخواه را به دست 
خواهد آورد.  تیم فوتبال النصر یک در خط دفاعی  مشکل 
دارد و کادر فنی پرسپولیس با مهره چینی خوب و فرصت 
دادن به جوانان می تواند راحت نتیجه بگیرد. پرسپولیس 
نفرات قابلی در تمامی پست ها دارد که تکنیکی و سرعتی 
هستند. به طور حتم در این سطح از مسابقات مسائل روحی 
و روانی مهم است. شهاب زاهدی و محمد عمری بهترین 
نفراتی خواهند بود که می توانند تیم پرستاره النصر را اذیت 
کنند. چون پرسپولیس در زمین خودش بازی می کند باید 
برای کسب پیروزی با اعتماد به نفس به میدان برود.   در 
خصوص وضعیت مصدومیت علیرضا بیرانوند  باید بگویم  
مشخص نیست مربی دروازه بان های تیم ملی فوتبال چه 
کارنامه ای داشته که این پست به او داده شده است و باید 
بگوید چطور باعث مصدومیت بیرانوند شده است. بازیکنان 
ایرانی کیفیت خودشان را به فوتبال دنیا نزدیک تر کرده اند و 
نفرات مان چیزی از آن ها کم ندارد. رونالدو چندین سال پیش 
بازیکن بزرگی بوده و الان آنچنان کارآیی سال های گذشته 

خودش را ندارد.

 محمد مومنی مهاجم سابق استقلال 
و کارشناس فوتبال در خصوص وضعیت 
تیم ملی و البته شاگردان نکونام در این فصل 

صحبت کرد. 
 نظر شما درباره دیدارهای دوستانه 
تیم ملی فوتبال ایران مقابل بلغارستان 

و آنگولا چیست؟
 ابتدا باید از فدراسیون فوتبال تشکر 
کنم که سرمربی و کادر فنی ایرانی را برای 
تیم ملی فوتبال بزرگسالان انتخاب کردند. 
نایی های  جای خوشحالی دارد که از توا
و  می کنیم  استفاده  داخلی  مربیان 
ظرفیت های آن ها را در عرصه بین المللی 
نشان می دهیم. واقعاً مربیان ایرانی از لحاظ 
فنی می توانند حرف های زیادی در فوتبال 
دنیا داشته باشند. در بازی دوستانه اول 
مقابل بلغارستآنکه در خانه حریف بازی 
کردیم تیم ملی نمایش خوبی داشت. با اینکه 
خیلی ها می گویند این تیم جز تیم های 
درجه سه فوتبال اروپا محسوب می شود، اما 
اگر بازیکنان مان از موقعیت های خودشان 
بهتر استفاده می کردند بیشتر از یک گل  
به آن ها می زدند. در نهایت خیلی مهم بود 
تا هماهنگی تاکتیکی بین بازیکنان اتفاق 
بیفتد. همچنین نفرات آمادگی خوبی در دو 
بازی فیفادی ماه سپتامبر به دست آوردند که 
در آینده می تواند گره گشای خیلی از مسائل 
باشد. در بازی با آنگولا یک مقدار شرایط 
ایده آلی از نظر سخت افزاری نداشتیم، اما 
با همین ظرفیت بازی قابل قبولی را ارائه 
دادیم و این پیروزی به بازیکنان انگیزه زیادی 
داد. نهایتاً امیر قلعه نویی شناخت کافی از 
بازیکنانش دارد و می داند از چه بازیکنی کجا 

و در چه سیستمی استفاده کند. 
 شرایط استقلال را چگونه ارزیابی 

می کنید؟
 مدیرعامل همیشه سعی می کند تیم های 
موفقی داشته باشد و خطیر هم زحمت 
می کشد تا تیم خوبی را راهی مسابقات لیگ 
برتر کند. نکونام هم دوست دارد استقلال 
بهترین عملکرد را داشته باشد، چون هر 
هفته هواداران او را ارزیابی می کنند. خطیر 
با نکونام و استقلال دشمنی ندارند و سعی 
می کند تا با رعایت کامل موارد قانونی که 
فدراسیون فوتبال طراحی و تنظیم کرده، 
باشگاه را به جلو ببرد. برخی می خواهند 
از آب گل آلود ماهی بگیرند که هواداران، 
مدیران و مربیان باید حواسشان باشد تا اسیر 

این حواشی نشوند. 

ضیا عربشاهی 
کارشناس فوتبال 

مومنی: 
نکونام هم دوست دارد 

استقلال بهترین عملکرد 
را داشته باشد


